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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 26 SEPTEMBRIE 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de 26 septembrie 2023, ora 

1300, în şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.473 din 20 septembrie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) 

din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent 

4.  Roșu Cosmina-Andreea PNL Prezent  

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent  

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Stoianovici Crina – Alexandra  PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent  

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Andreea Ciotea – consilier  C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

XXXXXXXXXXX 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bună ziua, stimați colegi și invitați ai presei locale incomode, penetrante, dar foarte 

necesare! Vă supun atenției un pachet de proiecte pe ordinea de zi a ședinței ordinare de 

astăzi și câteva care nu au putut fi elaborate în termen și fac obiectul unei liste 

suplimentare. Nu e vina colegelor mele, e vina mea că mă trezesc cu niște proiecte care nu 

suportă amânare și nu trebuie acceptate.  

Dl Dumitru Gavrilă – consilier județean C.J.G.: 

- Opa! Le-ați certat și s-au supărat. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu s-au supărat. Noi ne certă doar între noi, constructiv. Ca de obicei, vă invit să ascultăm 

intonarea Imnului Național.  

 

SE INTONEAZĂ IMNUL NAȚIONAL 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc! 10 secunde, da? N-a pornit instalația...e la a doua cheie! Bun. Vă spuneam că 

avem câteva proiecte, nu foarte multe, dar unul dintre ele cel puțin foarte important prin 

ceea ce va aduce pozitiv în județul Giurgiu. Nu vreau să vorbesc foarte mult la acest 

moment, dar să ajungem să nominalizăm proiectul respectiv. Deocamdată, vă supun 

aprobării suplimentarea ordinii de zi cu argumentul de mai devreme. Sunt proiecte 

necesare care au putut fi terminate ca și elaborare după ce le-am trimis pe primele. Dacă 

sunt comentarii? Supun aprobării, vă rog, suplimentarea. 

 
1. Proiect de hotărâre nr.273 din 20 septembrie 2023 privind încheierea unui Protocol 

de colaborare între Judeţul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Fundația 

Universitară „Carol I”, în vederea realizării în comun a activitătilor din cadrul 

Proiectului Mens sana in corpore sano, ediția a II-a, referatul de aprobare nr.20761 

din 20 septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20767 din 20 

septembrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei pentru 

sănătate şi protecţie socială ,avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Radu – Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent  

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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2. Proiect de hotărâre nr.274 din 20 septembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei 

tehnico – economice pentru obiectivul de investiţii „Extindere și modernizare Sala 

Studio, lucrări de consolidare, îmbunătăţirea accesului persoanelor cu dizabilităţi, 

amenajare terasă şi esplanadă, restructurarea la parametrii optimi de vizibilitate a 

fațadelor - Teatrul Tudor Vianu Giurgiu” la faza de proiectare Documentație de avizare 

a lucrărilor de intervenții (DALI), referatul de aprobare nr.20797 din 20 septembrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20804 din 20 septembrie 2023 al 

Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.275 din 20 septembrie 2023 pentru modificarea Hotărârii 

nr.80 din 09 iulie 2018 a Consiliului Județean Giurgiu, privind aprobarea proiectului 

„Modernizare drumul judeţean DJ 503: Giurgiu - Ghizdaru - Gara Stăneşti - Gara 

Chiriacu - Toporu - limită judeţ Teleorman”, cod SMIS 117661, și a cheltuielilor 

legate de proiect, referatul de aprobare nr.20803 din 20 septembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.20807 din 20 septembrie 2023 al 

Compartimentului Programe și proiecte europene, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Monalisa Judeschi   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.276 din 21 septembrie 2023 privind aprobarea asocierii 

dintre Sectorul 4 al Municipiului București și Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean 

Giurgiu în vederea finanțării și realizării în comun a proiectului de utilitate publică ce 

vizează edificarea și operaționalizarea unui aeroport internațional în județul Giurgiu, 

referatul de aprobare nr.20909 din 21 septembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.20920 din 21 septembrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și 

contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.277 din 22 septembrie 2023 privind aprobarea documentației 

tehnico-economice revizuită și actualizată la faza Documentație de avizare a lucrărilor 

de intervenții, a principalilor indicatori tehnico – economici actualizati și a devizului 

general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 504 Giurgiu-Vieru-

Putineiu-Gogoșari-limită județ Teleorman – km 3+263- 9+473 şi km 10+753 - 

20+200”, 15,247 km, referatul de aprobare nr.20959 din 22 septembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.20965 din 22 septembrie 2023 al Direcţiei 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism 

și infrastructură 
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Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 
Suplimentarea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, într-un mod excepțional, pentru că nu e o obișnuință să procedez în felul ăsta, dar 

justificat, o să vă rog să acceptați ca punctul 4, de pe ordinea de zi suplimentară, cel legat 

de asocierea cu Consiliul Local al Sectorului 4, să devină primul punct pe ordinea de zi. 

Am convenit cu dl primar Băluță la prima întâlnire să pornim cumva cu dreptul, să avem 

și un motiv subiectiv pentru realizarea acestei investiții un aeroport în zona de sud a 

Bucureștiului, dar localizat pe teritoriul administrativ al județului Giurgiu și printre alte 

detalii mult mai importante și acesta subiectiv, dar la care ține, mi s-a părut relevant, să 

avem ședința în aceeași zi, la aceeași oră, să avem acest proiect primul pe ordinea de zi. 

Așadar, vă supun aprobării ordinea de zi în integralitate, cu această modificare, proiectul 

privind asocierea cu sectorul 4 să fie primul. Dacă sunt comentarii? Nemulțumiri? Nu 

cred. Supun aprobării vă rog, ordinea de zi. 

 
1. Proiect de hotărâre nr.276 din 21 septembrie 2023 privind aprobarea asocierii 

dintre Sectorul 4 al Municipiului București și Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean 

Giurgiu în vederea finanțării și realizării în comun a proiectului de utilitate publică ce 

vizează edificarea și operaționalizarea unui aeroport internațional în județul Giurgiu, 

referatul de aprobare nr.20909 din 21 septembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.20920 din 21 septembrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și 

contracte, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.260 din 18 septembrie 2023 privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Giurgiu în Consiliul de Administrație al Școlii 

Gimnaziale Speciale nr.1 Giurgiu, referatul de aprobare nr.20500 din 18 septembrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20506 din 18 septembrie 2023 al 

Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei pentru educație, cultură, 

tineret și sport și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.256 din 13 septembrie 2023 pentru modificarea Anexelor 

nr.2 și nr.3 la Hotărârea Consiliului Județean Giurgiu nr.271 din 08 noiembrie 2022 

privind aprobarea structurii organizatorice, a organigramei și a statului de funcții ale 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Giurgiu, referatul de aprobare nr.20287 din 13 

septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20293 din 13 septembrie 

2023 al Compartimentului resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii 
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instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei pentru sănătate şi protecţie socială și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dl. Radu – Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie  

 

4. Proiect de hotărâre nr.257 din 14 septembrie 2023 privind completarea Anexei la 

Hotărârea Consiliului Județean Giurgiu nr.219 din 31 august 2023 privind premierea 

elevilor din județul Giurgiu care au obținut cele mai bune rezultate la evaluarea 

națională și la examenul național de bacalaureat în anul 2023, referatul de aprobare nr. 

20354 din 14 septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20360 din 14 

septembrie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes 

județean și administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea   - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.261 din 18 septembrie 2023 privind aprobarea cuantumului 

burselor de ajutor social și burselor de merit pentru elevii școlarizați în cadrul Școlii 

Gimnaziale Speciale nr.1 Giurgiu, în anul școlar 2023-2024, referatul de aprobare nr. 

20525 din 18 septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20531 din 18 

septembrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

educație, cultură, tineret și sport  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.258 din 14 septembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei 

tehnico – economice pentru obiectivul de investiţii „Centru Recuperare Neuromotorie 

pentru adulţi în judeţul Giurgiu” în faza Studiu de fezabilitate, referatul de aprobare 

nr.20390 din 14 septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20392 din 

14 septembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate şi 

protecţie socială  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu – Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

7. Proiect de hotărâre nr.263 din 18 septembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei 

tehnico – economice pentru obiectivul de investiţii „Reabilitare şi modernizare DJ601 

- Limită judeţ Ilfov – Bolintin Deal, km 8+156 – 10+656, 2,5 km”, în faza de 

proiectare Documentație de Avizare a Lucrarilor de Intervenții (D.A.L.I.), referatul de 

aprobare nr.20591 din 18 septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.20597 din 18 septembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul 
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Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul 

Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.262 din 18 septembrie 2023 privind înfiinţarea Unităţii de 

Achiziţii Centralizată - U.A.T. Judeţul Giurgiu pentru organizarea şi derularea 

procedurilor de atribuire a contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia produselor şi 

a contractelor/acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 

educative aferente Programului pentru şcoli al României, pentru perioada septembrie 

2023 – iulie 2029, pentru un număr de 54 U.A.T.-uri din judeţul Giurgiu care nu şi-au 

asumat responsabilitatea organizării şi derulării Programului pentru şcoli al României 

şi aprobarea listei produselor ce vor fi distribuite săptămânal/preşcolar/elev şi a 

măsurilor educative, referatul de aprobare nr. 20576 din 18 septembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.20582 din 18 septembrie 2023 al Direcției 

Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul 

Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.264 din 18 septembrie 2023 privind aprobarea încheierii 

Protocolului privind utilizarea terenurilor din domeniul public al apelor administrate 

de Administraţia Naţională „Apele Române”, pentru realizarea obiectivului de utilitate 

publică „Reabilitare Pod peste râul Dâmbovnic, pe DJ 611 la km. 0+150, la Roata de 

Jos”, referatul de aprobare nr.20621 din 18 septembrie 2023 al președintelui, raportul 

de specialitate nr.20623 din 18 septembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și 

investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.272 din 19 septembrie 2023 privind aprobarea asocierii 

Judeţului Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Oinacu, prin Consiliul 

Local al Comunei Oinacu, în scopul realizării proiectului „Întreținere strada Centurii, 

din comuna Oinacu, sat Oinacu, județul Giurgiu prin așternere covor asfaltic”, 

referatul de aprobare nr.20706 din 19 septembrie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.20713 din 19 septembrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, 

avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri, avizul 

Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 
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   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.273 din 20 septembrie 2023 privind încheierea unui Protocol 

de colaborare între Judeţul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Fundația 

Universitară „Carol I”, în vederea realizării în comun a activitătilor din cadrul 

Proiectului Mens sana in corpore sano, ediția a II-a, referatul de aprobare nr.20761 

din 20 septembrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20767 din 20 

septembrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei pentru 

sănătate şi protecţie socială ,avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Radu – Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

12. Proiect de hotărâre nr.274 din 20 septembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei 

tehnico – economice pentru obiectivul de investiţii „Extindere și modernizare Sala 

Studio, lucrări de consolidare, îmbunătăţirea accesului persoanelor cu dizabilităţi, 

amenajare terasă şi esplanadă, restructurarea la parametrii optimi de vizibilitate a 

fațadelor - Teatrul Tudor Vianu Giurgiu” la faza de proiectare Documentație de avizare 

a lucrărilor de intervenții (DALI), referatul de aprobare nr.20797 din 20 septembrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.20804 din 20 septembrie 2023 al 

Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

13. Proiect de hotărâre nr.275 din 20 septembrie 2023 pentru modificarea Hotărârii 

nr.80 din 09 iulie 2018 a Consiliului Județean Giurgiu, privind aprobarea proiectului 

„Modernizare drumul judeţean DJ 503: Giurgiu - Ghizdaru - Gara Stăneşti - Gara 

Chiriacu - Toporu - limită judeţ Teleorman”, cod SMIS 117661, și a cheltuielilor 

legate de proiect, referatul de aprobare nr.20803 din 20 septembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.20807 din 20 septembrie 2023 al 

Compartimentului Programe și proiecte europene, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Monalisa Judeschi   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

14. Proiect de hotărâre nr.277 din 22 septembrie 2023 privind aprobarea documentației 

tehnico-economice revizuită și actualizată la faza Documentație de avizare a lucrărilor 

de intervenții, a principalilor indicatori tehnico – economici actualizati și a devizului 

general actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 504 Giurgiu-Vieru-

Putineiu-Gogoșari-limită județ Teleorman – km 3+263- 9+473 şi km 10+753 - 

20+200”, 15,247 km, referatul de aprobare nr.20959 din 22 septembrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.20965 din 22 septembrie 2023 al Direcţiei 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 
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europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism 

și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

15. DIVERSE 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

XXXXXXXXXX 

 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Dacă-mi permiteți? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rog. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Legat de cvorum, sunt prezenți toți membrii Consiliului Județean Giurgiu și mai am o 

precizare de făcut, două precizări de fapt la proiectul de hotărâre nr.260 nu va participa la 

vot și la dezbateri dna Cosmina Roșu, iar la proiectul 262 dl. Corozel. Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc. Așadar, Proiect de hotărâre nr.276 privind aprobarea asocierii dintre 

Sectorul 4 al Municipiului București și Județul Giurgiu - ordinea e dată de mărime și ca 

număr de locuitori și ca buget și cred că mai găsim și alte criterii și județul Giurgiu prin 

Consiliul Județean Giurgiu - în vederea finanțării și realizării în comun a proiectului de 

utilitate publică ce vizează edificarea și operaționalizarea unui aeroport internațional în 

județul Giurgiu. Aș spune ca și introducere că în județul Giurgiu avem norocul să bifăm 

foarte multe investiții de nivel național, cu valoare foarte mare și care vor putea să 

contribuie la dezvoltarea județului Giurgiu în anii următori. Ați auzit foarte recent sau ați 

citit despre luări de poziție ale miniștrilor transporturilor din cele două țări, România și 

Bulgaria privind iminența demarării construirii unui nou pod la Giurgiu peste Dunăre și 

comisarul european Adina Văleanu a confirmat că există finanțare europeană pentru acest 

proiect. Vorbim deja de finalizarea anul viitor a podului de cale ferată și refacerea 

traseului pe un alt culoar european, dar de data aceasta de calea ferată între București și 

Giurgiu și continuitate evident până în Asia Mică, electrificarea căii ferate București – 

Giurgiu, tot în fază de studiu de fezabilitate, autostrada București-Alexandria care 

traversează pe la jumate județul Giurgiu, iarăși se lucrează la studiu de fezabilitate. Nu în 

ultimul rând, un alt culoar european de transport de data aceasta fluvial, proiectul 

european Fast Danube pe care îl gestionează o companie națională, dar manager de proiect 

este un giurgiuvean, Romeo Soare și care este în implementare, un culoar european 

disputat foarte mult de pe poziții, nu neapărat similare între noi și prietenii bulgari, dar în 

final s-a convenit că este o ocazie pentru ambele țări să dezvolte această categorie de 

transport în beneficiul economic al ambelor țări și nu numai economic și deloc în ultimul 

rând, tot în privința transportului pe apă, se lucrează la studiul de fezabilitate pentru 

finalizarea canalului București – Dunăre, iarăși un proiect major cu finanțare europeană și 

cu beneficii foarte mari pentru județul Giurgiu. Putem să mai vorbim și de semnarea 

contractului pentru finanțarea canalului de irigații Giurgiu –Răsmirești un canal de irigații 

foarte mare care va trebui continuat cu alte proiecte care să ajute să fie utilizat eficient și 

ajungem la acest domeniu al transportului aerian. Cred că din anii 70, înțeleg de la oameni 

mai în măsură să certifice, se vorbește de necesitatea construirii unui aeroport în sudul 

București-ului. Multe argumente pentru care Otopeni a devenit un aeroport sufocat și care 
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nu mai corespunde nici standardelor actualizate de la an la an. S-a vorbit despre un 

asemenea aeroport de multe ori după revoluție. A fost pe agenda de priorități a doi prim-

miniștri dl. Tăriceanu și dna Dăncilă. A fost în agenda de lucru a multor oameni de 

afaceri. Eu sunt absolut convins că un asemenea proiect, care reprezintă evident un 

obiectiv de utilitate publică, poate fi demarat mult mai ușor prin intermediul administrației 

publice locale. Am convingerea că administrația publică poate să urgenteze, cel puțin în 

această fază, niște etape pe care o instituție de nivel național n-ar putea să o facă. Ca atare, 

am promovat oriunde am avut ocazia și cu cine am putut, acest proiect. Am avut marele 

noroc și satisfacția respectivă să constat întâmplător că și dl. primar Băluță, unul dintre cei 

mai performanți primari ai București-ului, are aceeași viziune și, ca atare, am avut o 

discuție și vor continua foarte curând seria acestor întâlniri în care am parafat această 

asociere. Se poate spune la momentul acesta aproape orice despre un proiect de o 

anvergură atât de mare. Eu mă rezum la a spune doar că în cadrul acestei asocieri, 

Sectorul 4 va fi cel care va derula elaborarea unui studiu de fezabilitate pe care Sectorul 4 

îl poate contracta imediat după aprobarea acestei asocieri și urmare acestui document 

extrem de complex, se vor stabili și vor apărea date importante relevante și pentru presă și 

pentru locuitorii județului Giurgiu și nu numai despre dimensiune, categorii de activități, 

dar evident se au în vedere și activități de tip cargo și pentru persoane și toate cele. Mă 

rezum doar să mai afirm mi-am promis mie, nu altora, că voi contribui la implementarea 

proiectelor de peste un miliard de euro în județul Giurgiu și mulțumesc tuturor colegilor 

pentru că niciunul dintre proiecte spre deosebire de alte persoane, nu spun că a fost 

contribuția mea nici măcar în procent majoritar, este o muncă de echipă în administrație și 

există foarte multe persoane care trudesc în adevăratul sens al cuvântului pentru fiecare 

dintre ele. Aș fi putut să bifez această sumă uriașă, dar mai mult decât atât necesară 

dezvoltării județului Giurgiu, dacă onor Instituția Prefectului n-ar fi blocat de două ori 

proiectul privind construirea unei centrale fotovoltaice pe cele 300 de ha care aparțin 

județului Giurgiu. Uite că Dumnezeu și factori de decizie, au vrut să demarăm acum în 

compensație cumva, un proiect mult mai mare tot din sfera publică, care sper să ridice 

județul Giurgiu așa cum își doresc toți locuitorii săi și care să ajute la dezvoltarea județului 

cum am promis și cum cred că este normal să se întâmple în fiecare casă din acest județ. 

Aș mai puncta ceva dacă am ajuns la acest moment. Mi-aș dori foarte mult ca să putem 

demara și proiectul campusului regional. Învățământul profesional e extrem de necesar 

pentru a dezvolta un județ, pentru că toți oamenii de afaceri, indiferent de dimensiunea 

activităților pe care le derulează, au pus în județul Giurgiu două condiții: lipsa 

infrastructurii de mare nivel și aici vorbim de autostrăzi, căi ferate modernizate, Dunărea 

dragată, culoar navigabil 12 luni din 12 și învățământ profesional, forță de muncă bine 

calificată. Pentru primul set de condiții am adus la început argumente mai mult decât 

suficiente ca să demonstrăm că suntem pe drumul cel bun. Dacă vom putea să convingem 

toți factorii implicați că avem nevoie de acest campus, să lăsăm demagogia și argumentele 

ieftine și să ne gândim la viitorul copiilor din județul Giurgiu, cred că avem un viitor bun 

noi și toți cei care îl merită și și-l doresc. Dacă sunt intervenții din partea dvs., vă rog? 

Cum doriți, mulțumesc mult pentru aprobarea tacită. Supun aprobării și votul, vă rog.  

-  Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.261 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ne întoarcem la Proiect de hotărâre nr.260, vot secret: desemnarea reprezentanților 

Consiliului Județean Giurgiu în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Speciale 

nr.1 Giurgiu, școala specială pe care o avem în subordine. Comisia pentru educație, 

comisia juridică, avize favorabile cu 3 voturi „pentru” și câte două „abțineri”. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Avem propuneri. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da. Vă rog, ajutați-mă! 
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Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Cele două propuneri formulate de grupul PSD și PNL sunt următoarele: 

dl. Gica Andrei –Ștefan - PNL;  

dl. Simion Cosmin-Niculae - PSD. 

Vă rugăm în ordinea alfabetică, o să vă invităm să vă exercitați dreptul de vot. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumim, dna secretar. Bombănim un pic că n-ați găsit altă modalitate să votăm la 

viteză, dar dacă asta e legislația. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Trebuie să fac o precizare: numărul de consilieri pe care trebuie să-i votați este doi, nu 

votați doar unul din partidul.. Vă rog, de aia sunt două propuneri, altfel ar fi fost una 

singură. Ca votul să fie valabil trebuie votați ambii consilieri. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu că nu puteau să fie două propuneri de la o singură formațiune.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Nu, dar din fericire n-au fost. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E un alt moment în care îndemnăm la colaborare. Am mai făcut exerciții de genul acesta 

în van, poate avem mai mult succes acum. 

 

Începe procedura de vot.  

 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- În urma numărării voturilor dvs. dl. Gica Andrei-Ștefan a fost desemnat cu 26 de voturi; 

dl. Simion Cosmin-Niculae cu 28 de voturi. Vă mulțumim. 

Proiectul de hotărâre a devenit hotărârea nr.262 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul următor: Proiect de hotărâre nr.256 pentru modificarea Anexelor nr.2 și nr.3 la 

Hotărârea Consiliului Județean Giurgiu nr.271 din 08 noiembrie 2022 privind aprobarea 

structurii organizatorice, a organigramei și a statului de funcții ale Spitalului Judeţean de 

Urgenţă Giurgiu. Comisia pentru sănătate, aviz favorabil, comisia juridică, aviz favorabil. 

Acest proiect de hotărâre va avea un efect, vom putea să acordăm aprobare Spitalului 

Judeţean de Urgenţă Giurgiu să organizeze concursuri pentru câteva, un număr de posturi 

pe care îl vom stabili ulterior, absolut necesare pentru buna funcționare. Aici ne referim în 

special la posturi reprezentând asistente, infirmiere și alte categorii de personal de 

calificare medie pentru că în privința specialiștilor avem posibilitatea să angajăm oricând, 

dar din păcate nu avem solicitări. Sperăm să completăm organigrama, cum spuneam cu un 

număr de posturi. Va trebui să ne consultăm cu dl. director în privința numărului și 

posibilității de a plăti în fiecare lună salariile suplimentare care vor fi aprobate, iar pentru 

specialiști, din păcate, lucrurile încă trenează. Am fost astăzi la minister, la comisia 

tehnică a Ministerului Dezvoltării, a fost aprobat în CTE proiectul privind construirea 

celor 48 de locuințe pentru specialiști din sistemul de sănătate. Nu e zonă inundabilă cum 

zic nepricepuți de pe la noi. Se poate construi fără probleme în acea zonă și am speranță 

că în perioada imediat următoare Agenția Națională de Locuințe va demara procedura de 

licitație pentru că există prins în bugetul instituției suma aferentă realizării acestui 

obiectiv. Ca atare, probabil că va mai dura mai bine de un an, sper să nu fie mai mult de 

doi, până când vom putea să oferim aceste locuințe unor specialiști care să fie dispuși cu 

acest argument și altele pe care le vom găsi și care mai pot fi luate în discuție, ca să 

aducem specialiști în sănătate în județul Giurgiu. Până atunci repet, nu avem posibilitatea 

să aducem serviciile de sănătate din spital la standardele pe care le doresc giurgiuvenii 

putem în schimb să primim orice fel de critici, observații, să mergem acolo de câte ori 

sunt probleme de îndreptat sau să găsim soluții în cadrul legal existent pentru a îmbunătăți 

calitatea acestor servicii. Dacă sunt intervenții, vă rog. Supun aprobării proiectul atunci.     
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- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.263 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.257 privind completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Giurgiu nr.219 din 31 august 2023 privind premierea elevilor din județul Giurgiu care au 

obținut cele mai bune rezultate la evaluarea națională și la examenul național de 

bacalaureat în anul 2023. Noi am premiat 1384, dacă nu greșesc, de copii din județul 

Giurgiu și am premiat în baza unei hotărâri anterioare, copii care au obținut locul I la 

bacalaureat și evaluare națională pe județ. Am avut reproșuri justificate și am invitat la 

premiere și ocupanții pozițiilor de pe podium II și III, cumva în avans și acum prin această 

hotărâre, le putem acorda și premiul cuvenit. Și au mai fost câțiva copii, care într-un fel 

sau altul, n-au fost cuprinși în lista inițială, dar au fost detalii nesemnificative raportat la 

dimensiunea evenimentului și dificultățile privind organizarea lui. Mulțumesc și colegilor 

care s-au implicat și tuturor copiilor, părinților care printre altele au demonstrat și dramul 

de răbdare necesar pentru a putea parcurge un asemenea eveniment pe durata a două zile, 

cu câte două serii în fiecare dintre ele. Comisia pentru educație, aviz favorabil. Comisia 

juridică, aviz favorabil...nu mai contează... 

- Dacă sunt intervenții? Supun aprobării proiectul, vă rog.  

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.264 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.261 privind aprobarea cuantumului burselor de ajutor social și 

burselor de merit pentru elevii școlarizați în cadrul Școlii Gimnaziale Speciale nr.1 

Giurgiu, în anul școlar 2023-2024, care abia a început. Comisia pentru buget, comisia 

pentru educație, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru ? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.265 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.258 privind aprobarea documentaţiei tehnico – economice pentru 

obiectivul de investiţii „Centru Recuperare Neuromotorie pentru adulţi în judeţul Giurgiu” 

în faza Studiu de fezabilitate. Este un proiect deja câștigat și care va pune la dispoziție 

persoanelor cu afecțiuni din această categorie un centru de recuperare. Ideal ar fi să avem 

mai multe în acest județ, e un model pe care în baza finanțelor pe care le vom identifica, o 

să încercăm să-l multiplicăm măcar în cele mai importante zone ale județului Giurgiu. 

Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, comisia pentru sănătate, avize favorabile. 

Dacă sunt comentarii, vă rog. Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.266 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.263 privind aprobarea documentaţiei tehnico – economice pentru 

obiectivul de investiţii „Reabilitare şi modernizare DJ601 - Limită judeţ Ilfov – Bolintin 

Deal, 2,5 km”, în faza de proiectare Documentație de Avizare a Lucrărilor de Intervenții 

(D.A.L.I.) Este unul dintre proiectele aflate în lista de așteptare a Programului „Anghel 

Saligny”. Mi-aș dori foarte mult să putem să-l finanțăm pentru că deja începe să cedeze 

terasamentul datorită faptului că în zonă sau din cauza faptului că în zonă sunt una sau 

două balastiere al căror trafic nu-l putem controla datorită legislației deficitare. Comisia 

pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Intervenții, vă rog? Supun 

aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.267 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.262 privind înfiinţarea Unităţii de Achiziţii Centralizată - U.A.T. 

Judeţul Giurgiu pentru organizarea şi derularea procedurilor de atribuire a 

contractelor/acordurilor-cadru pentru achiziţia produselor şi a contractelor/acordurilor-

cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative aferente Programului 

pentru şcoli al României, pentru perioada septembrie 2023 – iulie 2029, pentru un număr 

de 54 U.A.T.-uri din judeţul Giurgiu care nu şi-au asumat responsabilitatea organizării şi 

derulării Programului pentru şcoli al României şi aprobarea listei produselor ce vor fi 

distribuite săptămânal/preşcolar/elev. Pe scurt este vorba de fostul Program laptele și 

cornul care are acum o listă extinsă, dar din păcate ale cărui norme s-au modificat printr-

un act normativ recent. Trebuie reluată procedura de licitație și în avans, trebuie aprobat 

prin acest proiect de hotărâre înființarea unei unități de achiziții care să deruleze 

programul respectiv. Nu este o veste bună pentru copiii care așteptau în fiecare zi aceste 

produse. Din păcate, nu-mi doresc decât să parcurgem foarte repede această procedură de 

achiziție. De obicei nu sunt contestații pentru că nu sunt foarte multe firme care să 

oferteze. Comisia pentru buget, comisia pentru educație, comisia juridică, avize 

favorabile. Dacă sunt discuții de promovat pe acest subiect? Supun aprobării proiectul, vă 

rog. 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate devenind hotărârea nr.268 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.264 privind aprobarea încheierii Protocolului privind utilizarea 

terenurilor din domeniul public al apelor administrate de Administraţia Naţională „Apele 

Române”, pentru realizarea obiectivului de utilitate publică „Reabilitare Pod peste râul 

Dâmbovnic, pe DJ 611 la km. 0+150, la Roata de Jos”. Avem o mare problemă cu 

podurile care sunt situate de-a lungul drumurilor județene, pentru care trebuie o procedură 

specială și trebuie să ne adresăm Apelor Române ca să putem să folosim terenul din 

proximitatea podurilor pe care le supunem reabilitării. Asta e o situație fericită. Am avut o 

situație pe un drum județean, pe 601 unde ne-am trezit că terenul nu-i al Apelor Române 

deși e lângă un curs de apă, e al ADS-ului. Fă altă adresă la ADS. Nu înțelegeau oamenii 

aceia ce vrem de la ei, că ei nu dau avize pentru așa ceva. Asta-i administrația. Comisia 

pentru buget, comisia pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Dacă sunt 

întrebări? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate devenind hotărârea nr.269 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.272 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin Consiliul 

Judeţean Giurgiu, cu Comuna Oinacu, prin Consiliul Local al Comunei Oinacu, în scopul 

realizării proiectului „Întreținere strada Centurii, din comuna Oinacu, sat Oinacu, județul 

Giurgiu.” Este vorba de fostul drum de centură care este destul de degradat. Face parte din 

programul pe care l-am deschis și care se derulează în continuare privind asocierea noastră 

cu UAT-uri comune din județul Giurgiu pentru a reabilita sau moderniza tronsoane de 

drumuri de interes local. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, comisia juridică, 

avize favorabile. Dacă sunt discuții? Nu e nimeni din Oinacu printre consilieri, că ar fi fost 

întrebări.  

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate devenind hotărârea nr.270 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Trecem la ordinea de zi suplimentară. Proiect de hotărâre nr.273 privind încheierea unui 

Protocol de colaborare între Judeţul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Fundația 

Universitară „Carol I”, în vederea realizării în comun a activităților din cadrul Proiectului 
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Mens sana in corpore sano, ediția a II-a. Stimulăm creativitatea și forța creatoare a 

copiilor. Vă rog, dna vicepreședinte, să ne dați câteva detalii despre acest eveniment. 

Elisabeta Mihalcea - vicepreşedinte C.J.G.: 

- Dle președinte prin acest parteneriat trei școli din județul Giurgiu vor beneficia de cursuri 

așa cum se specifică și în proiectul de hotărâre, însă cel mai important este că vor primi de 

la rechizite școlare, cărți, echipamente sportive, până și niște premii în valoare totală pe 

toate cele trei școli de 9300 lei. Săptămâna viitoare va avea loc întâlnirea cu reprezentanții 

fundației, pe 3 octombrie la Gostinu și la Gogoșari, iar pentru școala din Cosoba sunt 

programați pe data de 9 octombrie. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. 

Elisabeta Mihalcea - vicepreşedinte C.J.G.: 

- Și eu mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Apropo de premii. Am finalizat lista sportivilor care performează în cadrul asociațiilor, 

ultima, dar nu cea din urmă categorie, care merită și premii și aplauze dintre copiii 

județului Giurgiu, avem un fond de premiere de 1,6 miliarde lei vechi, nu?   

Elisabeta Mihalcea - vicepreşedinte C.J.G.: 

- 153 de mii de lei. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- 153 de mii de lei, exact și vom organiza acest eveniment în cursul lunii octombrie. În a 

doua jumătate a lunii octombrie pentru cei nerăbdători. Comisia pentru sănătate, comisia 

pentru educație, comisia juridică, avize favorabile la proiectul prezentat de dna 

vicepreședinte. Dacă sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.271 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.274 privind aprobarea documentaţiei tehnico – economice pentru 

obiectivul de investiţii „Extindere și modernizare Sala Studio, lucrări de consolidare, 

îmbunătăţirea accesului persoanelor cu dizabilități, amenajare terasă şi esplanadă, 

restructurarea la parametrii optimi de vizibilitate a fațadelor - Teatrul Tudor Vianu 

Giurgiu” la faza de proiectare Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI). 

Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Este un proiect pe care 

mi l-aș fi dorit să aibă un alt parcurs. În mandatul meu anterior am avut un proiect  care 

recomanda ferm o reabilitare doar pe o latură a clădirii, modernizarea sălii mici de la etaj 

și o reabilitare a fațadelor. Nu s-a finalizat, nu contează de ce. Acum am mare drag de 

această instituție și am încercat să reiau acest proiect. Din păcate acum expertiza tehnică,  

sunt foarte puțini experți în Giurgiu, eu sper să nu spun o greșeală, nu există nimeni care 

să aibă acea viză, a relevat că trebuie refăcută fundația și consolidată toată clădirea, ceea 

ce presupune și un efort foarte mare și o întrerupere a activității, evident. Mai rău decât 

atât este că astea sunt ghidurile, așa au fost promovate programele astea de finanțare. 

Teatrul nostru nu se încadrează pe niciuna dintre liniile de finanțare pe care le-am avut 

disponibile până acum, din varii motive. Ultima încercare este pe Programul de 

consolidare. Știți e un program destinat clădirilor în evaluare care au fost afectate de 

cutremur în primul rând, dar care au probleme din punct de vedere al nevoilor de 

consolidare și încercăm să depunem acest proiect pe acest program, dar este un program 

național. Nu știu care este valoarea alocării în fiecare an, este o soluție cumva extremis pe 

care încercăm să o exploatăm. Avem cumva aceeași situație și la muzeul județean la care 

am avut proiect finanțat, din păcate au crescut prețurile. Am scos de două ori la licitație n-

a venit niciun ofertant la acele valori și, ca atare și pe acela l-am depus pe Compania 

Națională de Investiții. Guvernul are foarte multe nevoi, este evident, e un an în care se 

luptă cu comisia pentru acceptarea unui deficit peste cel angajat. Sunt absolut de acord, 

dar cred că în viitor va trebui găsită o modalitate de finanțare pentru aceste clădiri de 
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patrimoniu care se uzează fizic și care trebuie neapărat consolidate pentru că altfel devin 

și o problemă, un pericol pentru vizitatori, dar devin și o problemă pentru o comunitate 

care își dorește să păstreze asemenea obiective, nu să le vadă închise pentru riscurile pe 

care le generează. În sfârșit, aceasta este situația teatrului. Încercăm programul de 

consolidare. Să sperăm că va avea un final cât se poate de rapid și evident fericit. Comisia 

pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Dacă sunt propuneri sau dacă 

există alte recomandări pe care le-am scăpat noi? Deși avem specialiști, nu jucărie. Supun 

aprobării proiectul atunci.     

- Cine este pentru, vă rog? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.272 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Doamne ajută! Proiect de hotărâre nr.275 pentru modificarea Hotărârii nr.80 privind 

aprobarea proiectului „Modernizare drumul judeţean DJ 503: Giurgiu - Ghizdaru - Gara 

Stăneşti - Gara Chiriacu - Toporu - limită judeţ Teleorman”, cod SMIS 117661, și a 

cheltuielilor legate de proiect. Comisia pentru buget, comisia juridică, avize favorabile. 

Sunt niște modificări uzuale, frecvente, care se întâmplă pe toate proiectele datorită unor 

situații neștiute la începutul realizării investiției și constatate pe parcurs. Dacă e nevoie de 

precizări suplimentare? Dacă nu, supun aprobării proiectul, vă rog! 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.273 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și în sfârșit: Proiect de hotărâre nr.277 privind aprobarea documentației tehnico-

economice revizuită și actualizată la faza Documentație de avizare a lucrărilor de 

intervenții, a principalilor indicatori tehnico – economici actualizați și a devizului general 

actualizat pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 504 Giurgiu – Vieru – Putineiu 

– Gogoșari - limită județ Teleorman – de la km 3 până la km 10”. Drumul județean 504 

spune și textul proiectului, începe la Giurgiu și se termină la limita spre Teleorman, spre 

Alexandria. Noi îl avem în finanțare pe două tronsoane. De la Putineiu la limită județ este 

un drum nemodernizat, de pământ practic. Am mai pus noi piatră spartă, care...este deja în 

SICAP și face obiectul unei finanțări pe Programul Național „Anghel Saligny”.Tronsonul 

de la Giurgiu la Putineiu care este asfaltat, dar este gradat și deja are o lungime sub 

standardele actuale, va fi finanțat pe Programul Regional pe care-l avem disponibil în 

Regiunea 3 SUD Muntenia. Este a doua prioritate după cel format din pachetul de trei 

drumuri județene care începe la Mihăilești, merge pe 412A până la Malu Spart, include și 

tronsonul din 412 D dintre Ogrezeni și Bucșani și de la Malu Spart continuă pe DJ 601 

prin Roata - Mârșa până la limită județ Teleorman, de data asta spre Videle. Aceea e 

prima prioritate, un proiect care va ajunge undeva la 40 de milioane de euro și pe care 

locuitorii din nordul județului îl așteaptă de foarte mult timp. Tronsonul acela din beton de 

la intersecția cu DJ 611 de la Crevedia până la Roata este la ora asta, de departe cel mai 

periculos tronson de drum din județul Giurgiu datorită uzurii și acestei structuri care e 

foarte alunecoasă atunci când plouă sau mai rău, ninge. Sperăm să se deschidă finanțarea 

la sfârșitul acestui an, să putem să depunem proiectul. Noi lucrăm încă la proiectul tehnic, 

dar suntem foarte aproape de finalizare și dacă nu vom avea contestații, mi-aș dori foarte 

mult ca anul viitor în primăvară să putem să dăm ordin de începere pentru execuție. 

Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun 

aprobării proiectul.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.274 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La Diverse aș vrea să mulțumesc colectivului bibliotecii pentru efortul depus în zilele 

culturii giurgiuvene, zilele patrimoniului european, cum vrem să spunem. Au fost foarte 
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multe evenimente de calitate. Mă bucur că au fost foarte multe persoane tinere și mai puțin 

tinere care au apreciat și evenimentele în sine și efortul depus și sperăm ca de acum înainte 

în fiecare an să avem, am ridicat ștacheta nu mai putem s-o coborâm, este ireversibil 

fenomenul și, ca atare, meritați și dvs. în numele lor felicitările noastre. Tot la Diverse aș 

vrea să fac precizarea că observația care a fost făcută în ședința trecută că am luat bani, dl. 

Mihăiță Grigore, de la un drum județean 412A este falsă. Am luat bani de la un drum 

412D, nu A, e o mică diferență pe o justificare existentă. Lucrarea aceea din rațiuni de luat 

în considerare este întârziată și nu am afectat sub niciun fel investiția, dar ați votat 

împotriva unui proiect care  presupunea rectificare bugetară și care întâmplător aducea 3,1 

milioane de lei la Teatrul „Tudor Vianu”.Vă rog să fiți mai atenți data viitoare! 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- A trecut proiectul ..  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A trecut dar nu grație atenției și votului dvs. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Mă scuzați. Am votat toate proiectele de rectificare pe care le-ați avut până acum și nu au 

fost puține. Cred că în decursul acestui an au fost, dacă nu mă înșel 5, asta este al 6-lea. 

De fiecare dată v-am susținut cu aceste proiecte de rectificare. O singură dată nu vi l-am 

votat pe acesta pentru că mie cel puțin personal, mi s-a părut că luați bani de la acel drum 

care după opinia mea n-ar fi trebuit să se ia acei bani. Mulțumesc. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- V-am promis un răspuns și vi l-am dat. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Mulțumesc mult. Este posibil să fi citit eu greșit. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă rămăsesem dator cu răspunsul. Mulțumim mult pentru atenție. Dacă mai sunt alte 

subiecte la Diverse? Dacă presa are ceva de criticat în activitatea noastră? Așteptăm cu 

mare plăcere orice fel de observație, de orice fel. Dacă nu, vă urăm o zi frumoasă!  

 

 

   PREŞEDINTE, 

        Dumitru BEIANU 

            

SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  
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